
Schriftelijke vragen 

                                                                  
 
Onderwerp : Horeca exploitatie kerkje Petten 
Aan  : Wethouder Kruijer 
Datum  : 24-11-2023 

 
 
Vraag van het CDA-Schagen 

1. Is het correct dat bij de verkoop door de gemeente Schagen, van het kerkje in 
Petten, horeca exploitatie een gestelde voorwaarde was. 

2. Bent u op de hoogte van het voornemen dat de komende jaren geen horeca 
geëxploiteerd gaat worden in verband met de ontwikkeling van Corfwater en de 
daarbij behorende daling van het aantal toeristen in Petten? 

3. Bent u voornemens hier vooraf over in gesprek te gaan, of zijn daar wellicht 
inmiddels afspraken over gemaakt? 

 
 
In afwachting van uw antwoorden, 
 
Fractievoorzitter, Wim Vonk 
Fractielid, Debby Burger-de Graaf 
 


